

## Protokoll 5/2023

fört vid sammanträde med styrelsen för DHR Region Stockholm

Tid: tisdag den 11 april kl 18.00-20.15

Hybrid- DHR Region Stockholm, Kavallerivägen 30, Rissne och  
möte: Microsoft Teams (digital plattform)

Beslutande: Jaan Kaur (ordförande), Anna Westerberg, Lena Haglöf,  
Liza Syeda, Maainikki Pellikka, Magnus Lindmark, Patrick  
Englund och Yvonne Björkman

I tjänsten: Ingela Larsson och Sari Nykvist

Förhindrad: Johan Dibb

§§ 24 – 29

### § 24. Formalia

#### a) Sammanträdet öppnande

Jaan, ordförande hälsade välkommen och öppnade styrelsemötet.

#### b) Fastställande av dagordning

*Styrelsen beslutade:*

att fastställa föreliggande förslag till dagordning.

#### c) Val av justerare

*Styrelsen beslutade:*

att utse Liza till att, jämte ordföranden, justera dagens protokoll.

#### d) Anmälan av styrelseprotokoll 3/2023

*Styrelsen beslutade:*

att godkänna anmälan av RS-protokoll 3/2023.

#### e) Anmälan av styrelseprotokoll 4/2023

*Styrelsen beslutade:*

att godkänna anmälan av RS-protokoll 4/2023.

## f) Balanslista

Balanslistan gicks igenom.

*Styrelsen beslutade:*

- att* uppdra åt Sari att tillfråga Talla Alkurdi om när hon kan komma till ett medlemsmöte,
- att* uppdra åt Yvonne att därefter sammankalla en arbetsgrupp som skriver frågor till träffen.
- att* uppdra åt Sari att kalla HSF oppositionen.

## § 25. Beslutsärenden

### a) Ekonomi

#### 1) Ekonomihantering

Yvonne föredrog det ekonomiska läget och meddelade att Aidai, Keeper sagt att bokslutet för 2022 är klart senast fredag. Snarast därefter behöver en revision genomföras.

Yvonne meddelade också att vi den 23 mars från Regionen fått in 206.689 kronor vilket vi får extra för samverkan med dem.

#### 2) Bidragsansökan

Sari föreslog att Gunder Wåhlberg bjuds in för att vara behjälplig vid Bidragsansökan.

*Styrelsen beslutade:*

- att* uppdra åt Yvonne att hålla i ekonomibiten för bidragsansökan
- att* uppdra åt Lena att hålla i verksamhetsplaneringsbiten för bidragsansökan.
- att* uppdra åt Sari att bjuda in till ett första möte inför bidragsansökan dit även Gunder Wåhlberg bjuds in.

### b) Verksamheten 2023

Punkten utgick.

### c) Årsmöte 2023

#### 1) Presidiedagordning

*Styrelsen beslutade efter vissa justeringar:*

- att* godkänna presidiedagordningen.

## 2) Balans- och resultatrapport 2023

Punkten utgick då Keeper ännu ej sänt oss bokslutet för 2022.

## 3) Revisionsberättelse

Punkten utgick då Keeper ännu ej sänt oss bokslutet för 2022 varför Revisionsmöte inte kunnat hållas.

## 4) Uttalanden

*Styrelsen beslutade:*

*att* inte föreslå några uttalanden till årsmötet.

## 5) Övrigt

Styrelsen diskuterade övriga praktiska saker.

### d) Rh-gruppens Workshop "Påverka och inspirera din omgivning!"

Sari meddelade att Rh-gruppen kommer hålla en workshop den 25 april som kommer ledas av Cecilia Zadig. Varje organisation får sända två personer och kostnaden på 16.000 kronor (exklusive moms) kommer delas upp på de fem organisationer som ingår i RH-gruppen.

*Styrelsen beslutade:*

*att* uppdra åt Sari att anmäla Maainikki.

*att* uppdra åt Sari att tillfråga Emelie Utas och Tania Laserna om de vill delta.

### e) Digitalt möte kring eventuellt Arvsfondsprojekt "Lagförslag för att kunna få till personlig hjälp med subventionerat RUT-avdrag"

Jaan informerade om bakgrunden till detta digitala möte som kommer hållas den 17 april kl 18.30.

*Styrelsen beslutade:*

*att* uppdra åt Sari att anmäla Yvonne till mötet den 17 april.

### f) Motioner till Förbundsmötet

*Styrelsen beslutade:*

*att* uppdra åt Sari att skriva klart förslagen på motioner till Förbundsmötet.

## § 26. Rapporter

### a) Muntliga rapporter från Arbetsgrupperna

#### 1) Utvecklingsgruppen

Lena rapporterade att **Botkyrka-Salem** höll sitt årsmöte den 28 mars. Ett författarsamtal med Margareta Persson kommer hållas den 19 april på Tumba Bibliotek varefter en bokcirkel kommer hållas den 3 maj och 7 juni. Ett ombud är anmält till DHR-regionens årsmöte.

**Tyresöavdelningen** höll sitt årsmöte den 20 mars och Gunnar Hagberg ingår nu i Utvecklingsgruppen när Tyresöavdelningen diskuteras. Ett ombud är anmält till DHR-regionens årsmöte.

**Täbyavdelningen** hölls sitt årsmöte den 14 mars. Ett ombud är anmält till DHR-regionens årsmöte.

#### 2) Färdtjänstenkät

Sari sa att gruppen nu är färdig med frågorna så nu kommer hon börja med förbundets verktyg för att fixa frågorna digitalt.

#### 3) Lokalgruppen

Rapporterades att förutom att Ingela och Sari som sett lokal en på Kavallerivägen 24 så ska även Magnus, Jaan och Liza göra detsamma.

#### 4) Projektgrupp utbildning av representanter i samarbete med ABF

Magnus rapporterade att den första träffen hade blivit lyckad förutom att Hallunda Folkets Hus Zoom-program hade strulat så att Anna inte kunde delta digitalt. Han tyckte frågorna var bra

Sari tyckte att vi fortsättningsvis skulle behöva ha bindande anmälan det var flera som inte kom vid första tillfället.

#### 5) Redaktionsrådet för "DHR i Region Stockholm"

Ingela påminde styrelsen om att ta med sig senaste numret för att dela ut på diverse ställen.

#### 6) Trycksaker och Synliga i media

Sari meddelade att gruppen eventuellt tänker ta fram egna små block med logga samt pennor.

**7) Träff för nya medlemmar och i samarbete med Unga rörelsehindrade anordna träff för medlemmar 30 – 32 år**

*Styrelsen beslutade:*

- att tillfråga Daniel Pollak om att ingå i gruppen.
- att kontakta Unga Rörelsehindrade Stockholms ordförande Henke kring samarbete vid träff för medlemmar 30-32 år.
- att utse Anna till sammankallande för arbetsgruppen.

**8) DHR 100 år**

Anna föreslog att arbetsgruppen utökas med Sari då eventuell aktion planeras att hållas. De som nu sitter i gruppen är Anna, Patrick samt Ingela som kansliresurs.

*Styrelsen beslutade:*

- att utse Sari till att ingå i gruppen som kansliresurs.

**b) Avdelningarnas årsmöten**

Avdelningars årsmöten diskuterades.

**c) Medlemsstatistik**

Ingela rapporterade utifrån utsänd medlemsstatistik att medlemsantalet inom regionen den 31 mars var 783 personer.

*Styrelsen beslutade:*

- att från och med nästa medlemsstatistik även ta med nya medlemmar under månaden.

**d) Kanslirapport**

Magnus meddelade att det första kanslimötet hållits och att minnesanteckningar kommer skickas ut.

**§ 27. Anmälningssärenden**

**a) Aktuellt från Databasen Socialrätt**

Punkten utgick då Johan ej var närvarande.

**§ 28. ÖVRIGA FRÅGOR**

**a) Anmälan av frågor till nästa styrelsemöte**

Vi behöver vid nästa ordinarie styrelsemöte ta upp bidragsansökan.

## § 29. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING

Ordförande avslutade styrelsemötet.

2023-04-11

  
Ingela Larsson

Justeras:

  
Jaan Kaur  
Ordförande

  
Liza Syeda  
Justerare